
   

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

 

Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-02-18 § 5      

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 18 februari 2020 kl. 17:30 – 17:47 
   

 Plats Stadshuset, lokal Virvelvinden 
   

 Justerat Tisdagen den 25 februari 2020 §§ 1-4 & 6 

Omedelbar justering av § 5 tisdagen den 18 februari 

 

  

Karin Ernlund                                                                   Tobias Johansson

  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden 

Tobias Johansson (V), vice ordföranden   

                 

Bo Sundin (M)   

Hugo Laigar (M) 

Daniele Fava (L) 

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

Ulla Sjöbergh (S) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Nahman Hanna (S) för Suhur Salahyusuf (S) 

Hassan Jama (V) för Alexandra Mattsson Åkerström (V) 

 

 
Ersättare: 

Karin Franck (M) 

Billy Östh (M) 

Camilla Bergman (L)                                                      

Michaela Kotschack Thurn (MP) 

Elin Larsson (C)                                                                                                                                                                                                         

Sandra Zuniga Michel (S) 

Moissis Nikolaidis (S)                                                                                                                                                                                                                                                

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Carina Braun, 

borgarrådssekreterare Oscar Ljunggren (C) samt Lovisa Dahlström (MP), 

nämndsekreterare Marie Norrberg, Susanne Olsson, Robert Sköld, samt 

personalföreträdare Linda Runcrantz. 
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§ 5 
Verksamhetsberättelse 2019 för idrottsnämnden 
Dnr 01.02/1510/2019 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Nämnden godkänner förslag till verksamhetsberättelse för 
2019 inklusive bilagor och överlämnar den till 
kommunstyrelsen 

2. Fordringar om 709 509,07 kronor nedskrivs enligt stadens 
regler för ekonomisk förvaltning  

3. Paragrafen förklaras omedelbart justerad 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 28 januari 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) och ledamot 
Alexander Ojanne m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Simkunnighet är en livsviktig kunskap som ger frihet och trygghet 
till individen. Föregående mandatperiod skedde ett stort arbete för 
att öka simkunnigheten i hela staden. Generella insatser och 
satsningar på platser där en större andel hade sämre simkunnighet 
genomfördes. Det är nu oroande att simkunnigheten bland yngre 
som tagit del av simundervisning ser ut att minska, speciellt när 
drunkning är den tredje vanligaste dödsorsaken för barn. Andel 
elever (åk 6-9) som klarar av simkunnighetskravet efter genomförd 
intensivsimskola på 11 ggr har sjunkit med 2,67 procentenheter 
och Andel elever (åk 6-9) som klarar av simkunnighetskravet efter 
genomförd intensivsimskola på 5 ggr har gått från 90 procent år 
2018 ner till 75,76 procent, en minskning med hela 14,24 
procentenheter. Denna negativa trend måste brytas och det 
blågröna styret måste prioritera insatser för högre simkunnighet 
igen. Det kan faktiskt handla om liv. 
Föreningsstödet är en viktig del i arbetet med att främjandet ett rikt 
föreningsliv. Idrottsförvaltningen konstaterar att föreningsstödet 
även är ett av nämndens främsta verktyg för att främja ett mer 
jämställt idrottande i Stockholm. Det är därför positivt att 
förvaltningen genomfört ett arbete för att förenkla 
ansökningsförfarandet med målsättningen att det ska komma fler 
till del. Det är angeläget att staden aktivt arbetar för att möjligheten 
till utdelning av stöd ökar i syfte att skapa ännu bättre 
förutsättningar för föreningarna. Det är samtidigt viktigt att stadens 
budget tar höjd för ökade ambitioner och skapar ekonomiskt 
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utrymme för en fortsatt ökning av föreningsstödet i motsvarande 
grad.   
Vi välkomnar att idrottsförvaltningen tillsammans med 
fastighetskontoret under det gångna året färdigställt flertalet projekt 
som initierades av det tidigare styret, bland annat Mälarhöjdens 
gymnastikhall, Hjorthagshallen och Kämpetorpshallen. Dessa 
idrottshallar, samt därtill flera idrottsplatser, är viktiga för att 
Stockholm ska bygga ikapp den anläggningsbrist som drabbar 
unga och äldre föreningsaktiva i vår stad. Det är viktigt att den 
höga investeringsnivån från tidigare mandatperiod fortsätter även 
de kommande åren. 
Vi tycker att det är bra att utredningen kring Sportoteken fortsätter 
och vi ser fram emot att verksamheten ska komma igång ordentligt.  
Med vetskap om behovet av höga investerings- och 
reinvesteringsnivåer för idrottsfastigheter är det besvärande att 
fastighetskontoret återigen har konstaterar att den blågröna 
budgeten inneburit mycket svåra ekonomiska förutsättningarna för 
skötsel av stadens fastigheter. Kontoren har exempelvis varit 
tvungna att prioritera mycket hårt när det gäller planerat underhåll. 
Effekten har blivit sämre underhållna fastigheter som riskerar att 
inte uppfylla myndighetskrav. I värsta fall tvingas staden stänga 
fastigheter akut något som skulle få mycket stora konsekvenser för 
Stockholmsidrotten.  Vi tycker att det är beklagligt att majoriteten 
inte har någon ambition att fortsätta med arbetet att installera 
flexomklädningsrum i alla stadens simhallar. Det är ett viktigt 
arbete som borde fortsätta. Med de svåra ekonomiska 
förutsättningarna för nämnden förstår vi dock att majoriteten väljer 
att skära ner där det är möjligt. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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